

No. 4739. CONVENTION ON THE RECOGNITION AND ENFORCEMENT OF FOREIGN ARBITRAL AWARDS. DONE AT NEW YORK ON 10 JUNE 1958<sup>1</sup>

N° 4739. CONVENTION POUR LA RECONNAISSANCE ET L'EXÉCUTION DES SENTENCES ARBITRALES ÉTRANGÈRES. FAITE À NEW YORK LE 10 JUIN 1958<sup>1</sup>

---

ACCESSION

*Instrument deposited on:*

22 December 1972

DENMARK

(To take effect on 22 March 1973.)

With the following declaration:

[TRANSLATION—TRADUCTION]

...The said Convention, in accordance with the terms of article X, paragraph 1, shall not for the time being be applicable to the Faroe Islands and Greenland, that in accordance with the terms of article I, paragraph 3, it shall have effect only as regards the recognition and enforcement of arbitral awards made by another Contracting State and that it shall be valid only with respect to commercial relationships.

---

ADHÉSION

*Instrument déposé le:*

22 décembre 1972

DANEMARK

(Pour prendre effet le 22 mars 1973.)

Avec la déclaration suivante :

«...Ladite Convention, selon les termes de l'article X, paragraphe 1, ne sera pas pour le moment applicable aux îles Féroé et au Groenland, que selon les termes de l'article I, paragraphe 3, elle ne sera opérante que pour la reconnaissance et l'exécution des sentences arbitrales rendues par un autre Etat contractant et qu'elle vaudra seulement en matière de relations commerciales.»

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 330, p. 3: for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 4 to 10, as well as annex A in volumes 721, 751, 772, 805 and 808.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 330, p. 3; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n° 4 à 10, ainsi que l'annexe A des volumes 721, 751, 753, 772, 805 et 808.